
Kandidatur til Nørrebro United 2020 

Post: bestyrelsesmedlem) 

Navn: Terje Bech 

Tilknytning til klubben: (Træner på U99, Holdleder, etc. 

Jeg er medlem og spiller 7M +60... 

Min yngste søn har spillet i klubben siden u15 indtil for et år siden 

... 

 

Jeg vil gerne bidrage med: 

Jeg er god til at skrive. Jeg kender den kommunale organisation, og Københavns 

politiske struktur. Er medievant. Kender Nørrebro godt gennem 30 år. Kan også en 

del praktisk 😊 

... 

... 

... 

 

Jeg mener at klubben primært skal arbejde med at løse følgende udfordringer: 

1) Baner i lange baner og alle størrelser. Flere hold på 15 7 årige kan i 

træningssammenhæng dele baner. Men hvis de er meldt til en turnering skal der 

også være plads til deres hjemmebanekampe, så antallet af 5, 8 og 11 mandsbaner 

har betydning for hvor mange hold vi kan have i sving . Gerne kunststof, så de kan 

benyttes året rundt 

2) At børn og unge kan opleve et rigt foreningsliv med banko, deltagelse i stævner, 

udlandsture, og at deres forældre er en del af det. 

3) I takt med at det bliver fysisk muligt at oprette flere hold er rekrutteringen af 

nye frivillige et væsentligt indsatsområde 

billeder 


